

Mr. Broadbent, seconded by Mr. Knowles, moved in amendment to the amendment,—That the amendment be amended by changing the period at the end thereof to a comma, and by adding immediately thereafter the following words:

“and this House regrets in particular the failure of the government to change the monetary policies in effect since 1975, and to instruct the Governor of the Bank of Canada to take immediate steps to lower the interest rate by at least two percentage points”.

And debate arising thereon;

*Returns and Reports Deposited with the
Clerk of the House*

The following papers having been deposited with the Clerk of the House were laid upon the Table pursuant to Standing Order 41(1), namely:

By Madam Speaker,—Statutory Report, 1980, of the Chief Electoral Officer pursuant to subsection 59(3) of the Canada Elections Act, chapter 14 (1st Supplement), R.S.C., 1970, as amended. (English and French).—Sessional Paper No. 321-1/4.

By Mr. Trudeau, a Member of the Queen's Privy Council,—Summaries of Orders in Council passed during the month of February, 1980. (English and French).—Sessional Paper No. 321-1/352.

By Mr. Blais, a Member of the Queen's Privy Council,—Report of Canadian Arsenals Limited for the fiscal year ended March 31, 1979, pursuant to subsection 75(3) of the Financial Administration Act, chapter F-10, R.S.C. 1970. (English and French).—Sessional Paper No. 321-1/85.

By Mr. Blais,—Capital Budget of Canadian Arsenals Limited for the fiscal year ended March 31, 1980, pursuant to subsection 70(2) of the Financial Administration Act, chapter F-10, R.S.C., 1970, together with a copy of Order in Council P.C. 1980-563, dated February 20, 1980, approving same. (English and French).—Sessional Paper No. 321-1/85A.

By Mr. Cosgrove, a Member of the Queen's Privy Council,—Report of the Canada Mortgage and Housing Corporation, together with the Auditor's Report for the year ended December 31, 1979, pursuant to subsections 33(2) and (3) of the Canada Mortgage and Housing Corporation Act, chapter C-16, R.S.C., 1970, as amended. (English and French).—Sessional Paper No. 321-1/108.

By Mr. De Bané, a Member of the Queen's Privy Council,—Report on the Operation of the Regional Development Incentives Act, pursuant to section 16 of the Act, chapter R-3,

M. Broadbent, appuyé par M. Knowles, propose le sous-amendement suivant,—Qu'on modifie l'amendement en remplaçant le point final par une virgule et en y ajoutant ce qui suit:

«et cette Chambre regrette notamment que le gouvernement n'ait pas modifié les politiques monétaires appliquées depuis 1975 ni demandé au gouverneur de la Banque du Canada de faire immédiatement le nécessaire pour réduire le taux d'intérêt d'au moins deux pour cent.»

Il s'élève un débat;

*États et rapports déposés auprès du Greffier
de la Chambre*

Les documents suivants, remis au Greffier de la Chambre, sont déposés sur le Bureau de la Chambre, conformément aux dispositions du paragraphe (1) de l'article 41 du Règlement, savoir:

Par Madame le Président,—Rapport statutaire 1980 du directeur général des élections, conformément au paragraphe (3) de l'article 59 de la Loi électorale du Canada, chapitre 14, S.R.C., 1970 (1^{er} supplément), tel que modifié. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-1/4.

Par M. Trudeau, membre du Conseil privé de la Reine,—Sommaire des arrêtés en conseil adoptés durant le mois de février 1980. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-1/352.

Par M. Blais, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport annuel des Arsenaux canadiens Limitée ainsi que le rapport du vérificateur général, pour l'année financière terminée le 31 mars 1979, conformément au paragraphe (3) de l'article 75 de la Loi sur l'administration financière, chapitre F-10, S.R.C., 1970. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-1/85.

Par M. Blais,—Budget d'établissement des Arsenaux canadiens Limitée, pour l'année financière terminée le 31 mars 1980, conformément au paragraphe (2) de l'article 70 de la Loi sur l'administration financière, chapitre F-10, S.R.C., 1970, ainsi que copie de l'arrêté en conseil C.P. 1980-563, en date du 20 février 1980, approuvant ce budget. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-1/85A.

Par M. Cosgrove, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport de la Société canadienne d'hypothèques et de logement ainsi que le rapport des vérificateurs, pour l'année civile 1979, conformément aux paragraphes (2) et (3) de l'article 33 de la Loi sur la Société canadienne d'hypothèques et de logement, chapitre C-16, S.R.C., 1970. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-1/108.

Par M. De Bané, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport sur l'application de la Loi sur les subventions au développement régional conformément à l'article 16 de cette